



**Christ is Born! Glorify Him!
Le Christ est Né! Glorifions-Le!**

**To the beloved Clergy, Monastics and Faithful of the Archdiocese of Canada (OCA)
Nativity of Christ, 2021**

It is my humble prayer that the Feast of the Nativity of Our God and Saviour Jesus Christ brings God's peace and comfort to all of you, after the trials we have been subject to. As in the days of Herod, the Messiah's coming brought joy and hope to those who awaited Him, so today we find our consolation and spiritual rebirth. May the New Year 2022 be one of spiritual and bodily health for all of you and all our God loving Communities across our Archdiocese.

**Aux bien-aimés membre du clergé, moines, moniales et fidèles
de l'Archidiocèse du Canada (ÉOA) en la Nativité du Christ 2021**

Je prie humblement que la fête de la Nativité de Notre Dieu et Sauveur Jésus-Christ vous apporte à tous la paix et le réconfort divin après les épreuves que nous avons traversées. Comme à l'époque d'Hérode, où la venue du Messie a rempli de joie et d'espérance ceux qui l'attendaient, aujourd'hui encore elle est source de consolation et de renaissance spirituelle. Que la nouvelle année 2022 vous apporte à tous, ainsi qu'à l'ensemble de nos communautés aimant Dieu à travers notre archidiocèse, la santé spirituelle et physique.

With love in the New-Born Christ,
Dans l'amour du Christ Nouveau-Né,

+ IRÉNÉE
Archevêque d'Ottawa et du Canada (ÉOA)
Archbishop of Ottawa and Canada (OCA)